
Referat bestyrelsesmøde 

 

Dato: 2. juli 2020 
Deltagere: 
 
 

Britt, Tina, Irene, Lars, Christina (ref.) 
Majbrit deltog i snak om arbejdsdag. 

Stævner/arrangementer 
 
 
 

Arbejdsdag – program fastlagt 
Vi skal tjene penge på vores aktiviteter, der var enkelte tilbagemeldinger på at priserne i 
boden var for høje til stævnet. 

Elevponyer/heste 
 
 
 

Elly er sat til salg og forventes solgt snarest.  
Chase og Thomas rides i sommerperioden. 
Sonny er fortsat halt. 

Parter 
 
 
 

Status er ok. 

Undervisning 
 
 
 

Status er ok. 

Stald og opstaldere 
 
 
 

Drøftelse af vilkår for sommergræs og priser. Tages op igen på næste bestyrelsesmøde.  

Faciliteter 
 
 
 

Banen i hallen er blevet ujævn, der afprøves ny harveteknik. 

Økonomi 
 
 
 

Ønskeliste: Ny bane i ridehallen, 2 elevheste, ny lille bane udenfor 

Næste møde 
 
 
 

Torsdag d. 13. august 2020 kl. 19.30 

Evt. 
 
 
 

 

 


